
SPF Styrelsemöte 20240909

Detta är ett extra styrelsemöte med anledning av att Bengt meddelat att han tar time out från
ordförandeposten 20240906. Se mail i Bilaga 1

Närvarande:

Gun, Ann-Louise, Kerstin, Monica, Lars, Birgitta, Filip

Frånvarande:

Bengt har tagit time out från ordförandeuppdraget med omedelbar verkan. Vesa och Ralf har tidigare
dragit sig ur sina uppdrag.

Ämnet för dagen är vad gör vi nu?

Vilka är arbetsuppgifterna som faller för att Bengt slutar?

Hur fördelar vi arbetsuppgifter?

§ 1 Ordförande och sekreterare för mötet

Vi beslutar att Filip leder mötet och för anteckningar som syns på projektorn.

§ 2 Vice ordförande

Vi konstaterar att vi inte har någon vice ordförande och ingen av oss vill åta sig uppdraget nu heller.

§ 3 Mötet med nya medlemmar i morgon

Allt tyder på att Lena har det under kontroll. Ann-Louise tar med bladet från Boge i 4 ex och det nya
häftet.

Sven får USB-stickan med senaste versionen av filmen av Boge.

§ 4 Möte med Skepplanda Hålanda SPF

Kerstin kommer överens om tid för möte med Skepplanda Hålanda

Deltagare Kerstin, Filip, Birgitta, Monica

§ 5 Fullmakt på Banken

Styrelsen beslutar återta Bengts fullmakt att teckna firma eftersom han meddelat att han tar time
out. Gun kollar om banken accepterar att styrelsen ger ut en ny fullmakt.



§ 6 Ta över föreningens mail

Filip pratar med Bengt om att Ann-Louise tar över mail SPF Seniorerna Ale (ale@spfseniorerna .se)

Ann-Louise tar ansvar för SPF Ale mail och att vidarebefordra till ansvariga

§ 7 Nycklar:

Lars, Bengt, Gun, Kerstin, Lillemor, Janne har nyckel. Gun kollar med fastighetsansvarig och Bengt hur
många nycklar som finns

§ 8 Kontakt med förbundet

Gun ringer till förbundet för att ta reda på vad vi kan göra nu och Gun håller den kontakten i
framtiden.

§ 9 Redovisning och sökning av bidrag

Gun och Filip Pratar med Bengt om vilka bidrag som är sökta och vilken redovisning som är gjord.
Kontaktpersoner som finns. Samt hur vi ser till att vi får posten.

Redovisning av matlagningskursen mot kommunen. Hur görs den.

Finns någon ny ansökan som borde lämnas in?

§ 10 Vice medlemssekreterare

Bengt är vice medlemssekreterare. Vi bordlägger frågan om vem som tar över den uppgiften.

§ 11 Behörighet för bokning av kommunens lokaler

Kerstin har behörighet. Vem mera skall ha behörighet?

§ 12 Ny ordförande

Vi överväger om vi skall hålla ett medlemsmöte för att välja en ny ordförande. Frågan bordläggs till
nästa möte för att vi skall hinna ta reda på förutsättningarna bättre

§ 13 Information till medlemmarna och förbundet och distriktet

Vi tar upp det på nästa möte efter beslut om medlemsmötet skall hållas eller inte.

§ 14 Föregående mötes styrelseprotokoll justerades



§ 15 Vi kallar Planeringskalendern för Planeringslistan pga för stor risk för sammanblandning med
Kalendern

Nästa möte 20240917 kl10 i lokalen i Nol

Bilaga 1: Utdrag ur mail från Bengt
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